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Vážení spoluobčané, 
 

 dovolte mi několik slov na úvod čtyřletého volebního období, které je nyní před námi.  
 Podpora, které se nám od občanů Křenovic dostalo, mě trošku překvapila, potěšila, ale 
zejména zavázala. Výsledek voleb, napříč všemi kandidátkami, jasně naznačil, že mnoho 
z vás si uvědomuje, co všechno se v obci podařilo v uplynulém období, a také to, že 
konkrétní zvolené členy zastupitelstva považujete za lidi, kteří mají naší obci co dát 
a budou pro ni přínosem. 
 Jak jsem již řekl, výsledek voleb je velmi zavazující, zejména pro mě osobně, a byla to 
první věc, kterou jsem si uvědomil po zveřejnění volebních výsledků. Je mi jasné, že se 
nemohu nikdy zavděčit všem. Přesto bych byl rád, kdyby se podařilo vést naši obec 
v nejbližším období vstříc zájmům a potřebám většiny našich občanů. Chci věřit, že 
rovněž ostatní členové zastupitelstva vnímají svůj mandát jako velkou výzvu vůči 
obci a při rozhodování dají stranou svůj osobní prospěch či politické zájmy. Jedinou 
politikou naší obce by měl být zájem zastupitelstva i občanů o další rozvoj a prosperitu 
Křenovic a doufám, že tomu tak další čtyři roky skutečně bude. 
 Během následujícího volebního období, v roce 2013, skončí program podpory z fondů 
Evropské unie. Již v současné době jsou finance z některých, zejména Regionálních 
operačních programů téměř vyčerpány. Přitom právě tyto zdroje byly hlavním přísunem 
prostředků na podporu rozvoje venkovských sídel srovnatelných s naší obcí. Vzhledem 
k ekonomické situaci v naší zemi, kdy nemůžeme počítat s penězi ze státního rozpočtu ve 
formě „porcování medvěda“, bude hlavním úkolem v tomto období získávání prostředků 
pro další rozvoj naší obce. To však nemůže být bezmyšlenkovitý proces, kdy budeme jen 
shánět prostředky na cokoliv.  
 Za prvořadý úkol nového zastupitelstva proto považuji vytvoření dlouhodobé strategie 
rozvoje Křenovic, která bude vycházet z důkladného rozboru a vyhodnocení skutečných 
potřeb naší obce. Moderní řízení samosprávy je směřováno hlavně k občanům, kteří by 
měli mít možnost aktivně se zapojit do rozhodování o prostředí, ve kterém žijí. Rozhodo-
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vání o tom, v jakých Křenovicích chceme žít, nemůže a nesmí být záležitostí jen 
jedenácti zvolených zastupitelů. Proto bych chtěl touto cestou požádat vás občany 
o spolupráci při realizaci této strategie. Předpokládám, že během následující zimy nebo 
jara se na vás obrátíme s dotazníkovým či jiným šetřením, kterým se budeme snažit zjistit 
skutečné potřeby naší obce. Doufám, že tento postup nebudete považovat za obtěžování 
a naopak jej přijmete jako jednu z možností, jak přispět k rozvoji Křenovic. 
 V příštím roce nás čekají dvě větší investiční akce zaměřené na zlepšení životního 
prostředí v obci, neboť obě žádosti o dotaci z Operačního programu životní prostředí 
byly úspěšné. Jedná se o projekty „Rekonstrukce sběrného dvora“ a „Revitalizace 
a výsadba nové sídelní zeleně v obci Křenovice“. Symbolicky první projekt schválil řídící 
výbor Operačního programu Životní prostředí právě v den posledního zasedání bývalého 
zastupitelstva a ten druhý byl schválen v den ustavujícího zasedání zastupitelstva nového. 
Oba projekty znamenají pro naši obec podporu z vnějších zdrojů, která přesáhne 
7.000.000 Kč. Nemůžeme samozřejmě počítat s tím, že podobně úspěšní budeme každý 
rok, přesto bych byl rád, kdyby se nám podařilo na tento úspěch navázat. 
 Na závěr bych rád poděkoval všem občanům, kteří se zúčastnili voleb a vyslovili 
podporu zvoleným členům zastupitelstva. Těm na tomto místě přeji hodně úspěchů během 
funkčního období a ať si za čtyři roky můžou říct podobně jako v pohádce, že dobrá věc se 
podařila. 

Jaromír Konečný, starosta obce 
 
Z obecního zastupitelstva 
 
* V souvislosti s plánovanou rekonstrukcí sálu na Václavské ulici prosíme občany 
o zapůjčení jakýchkoliv historických fotografií exteriéru i interiéru této budovy. Fotografie 
můžete přinést na obecní úřad nebo předat kterémukoliv z členů zastupitelstva. Po 
naskenování Vám budou fotografie vráceny. Předání fotografií je možné i v elektronické 
podobě, kvalitu skenování doporučujeme předem konzultovat se starostou. Děkujeme. 
 
* Upozorňujeme společenské organizace působící v Křenovicích na možnost podat 
žádost o dotaci od obce Křenovice na rok 2011. Žádost je nutné podat 
do 31. prosince 2010, aby ji bylo možné zapracovat do obecního rozpočtu. Dotace nelze 
použít na nákup alkoholu, blíže nespecifikovaného občerstvení a cestovní výdaje bez 
řádné evidence. V žádosti o dotaci musí být uveden konkrétní účel, nebudou akceptovány 
obecně formulované žádosti o dotaci „na činnost“ nebo „na investice“.  
 Dále připomínáme povinnost doručit do 15. 12. 2010 na obecní úřad vyúčtování 
dotace od obce Křenovice přidělené v roce 2010.  
 
* Dne 17. 11. 2010 byla v místě pomyslného geografického středu obce (na trávníku 
v zatáčce naproti Orlovny) vysazena douglaska, která bude v příštích letech sloužit jako 
obecní vánoční strom. Přejme jí, aby se dobře ujala, odolala všem chorobám, škůdcům 
a vandalům a přinášela radost všem obyvatelům obce nejen v čase Vánoc.  
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Zápis z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Křenovice 
 
 Zasedání Zastupitelstva obce Křenovice bylo zahájeno nejstarším přítomným členem 
nově zvoleného zastupitelstva p. Oldřichem Bartoškem. Před zahájením zasedání bylo 
členům zastupitelstva předáno osvědčení o zvolení. Následně proběhlo složení slibu členů 
ZO. 
 Návrhy na doplnění programu vznesl dosavadní starosta p. Jaromír Konečný. 
Navrhl zařadit do programu kooptaci nového člena ZO p. Jaroslava Šlimara (druhý 
náhradník na kandidátní listině KSČM), vzhledem k tomu, že zvolený p. Čeněk Marišler 
i první náhradník p. Pavel Jeřábek se písemně vzdali mandátu. Dále navrhl zařadit do 
programu schválení jednacího řádu ZO. V bodu různé navrhl projednat schválení 
Investičního záměru k realizaci dotace pro akci Památník křenovickým účastníkům odboje 
a obětem 2. světové války. Dále Mgr. Kokešová navrhla v bodu různé provést volbu 
nových členů školské rady. 
 Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo následující program ustavujícího zasedání: 
1) Určení ověřovatelů zápisu 
2) Schválení programu jednání 
3) Kooptace nového člena zastupitelstva 
4) Schválení jednacího řádu Zastupitelstva obce Křenovice 
5) Volba starosty a místostarosty 
6) Zřízení finančního a kontrolního výboru 
7) Zřízení dalších výborů zastupitelstva obce 
8) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
9) Rozpočtové opatření 
10) Různé 
11) Diskuze 
12) Závěr 
 Zastupitelstvo obce Křenovice přijalo rezignaci na mandát zvoleného člena 
zastupitelstva pana Čeňka Marišlera a prvního náhradníka na kandidátní listině KSČM 
pana Pavla Jeřábka. Přítomný pan Jaroslav Šlimar, jako druhý náhradník na kandidátní 
listině KSČM, mandát člena zastupitelstva obce přijal a následně složil slib. Poté 
zastupitelstvo obce schválilo jednací řád. 
 Následně proběhla volba starosty a místostarosty. Starostou se stal pan Jaromír 
Konečný a místostarostou paní Marcela Drápalová. U paní Marcely Drápalové trvá 
neslučitelnost výkonu funkce člena ZO, vzhledem k tomu, že je zaměstnána na místně 
příslušném finančním úřadě. Proto ukončí pracovní poměr k 30. 11. 2010. Obě funkce 
budou dlouhodobě uvolněné.  
 Zastupitelstvo obce Křenovice zvolilo předsedou finančního výboru Ing. Hanu 
Procházkovou (členy se staly paní Růžena Doležalová a Pavla Tauberová) a předsedou 
kontrolního výboru Ing. Františka Zvěřinu. 
 Zastupitelstvo obce zvolilo předsedy následujících výborů: 
1) rozvoj obce, předseda Ing. Marie Hladká, tříčlenný 
2) životní prostředí, předseda p. Jaroslav Šlimar, tříčlenný 
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3) stavební, předseda JUDr. Aleš Říha, tříčlenný 
4) dopravní, předseda Ing. Radim Svoboda, tříčlenný 
5) záležitosti občanů, předseda Mgr. Regina Kokešová, tříčlenný 
6) sportovní, kulturní a spolková činnost, předseda p. Oldřich Bartošek, pětičlenný 
7) veřejný pořádek a bezpečnost, předseda Bc. Lukáš Zvěřina, tříčlenný 
 Zastupitelstvo obce schválilo: 
- rozpočtové opatření č. 8/2010  
- investiční záměr k realizaci dotace pro akci Památník obětem 2. světové války 
a účastníkům odboje 
- člena školské rady Ing. Hanu Procházkovou a paní Marcelu Drápalovou 
 V diskuzi vystoupili: 
p. Bohata – opět otevřel otázku snížení hladiny Rakovce z důvodu vysoké hladiny spodní 
vody. V minulosti byly v oblasti „Podvrbí“ meliorační drenáže, které spodní vodu 
odváděly. Při různých stavbách byly tyto drenáže přerušeny. Po rekonstrukci splavu je 
podle něj hladina vyšší 
p. Konečný – proběhlo jednání na Povodí Moravy, ti souhlasí se snížením hladiny 
p. Skácel – nesouhlasí se snížením hladiny, podle něj je hladina po úpravě splavu naopak 
níže a ztrácí se voda ze studní 
p. Kříž – hasiči chtějí pořídit v příštím roce k příležitosti 120. výročí prapor. Uvažuje obec 
o pořízení znaku (aby byl prapor v souladu s insigniemi obce) 
p. Bartošek – pořizování znaků obcemi je současný moderní trend, který není v souladu 
s historickou skutečností. Znaky mívala pouze města. Symbolem obce byla vždy pečeť, tu 
máme a hezkou 
p. Štefl – dotaz k dopravní situaci na ulici Široká v okolí dětského hřiště. Bude uzavřen 
vjezd do družstva? 
p. Konečný – vjezd bude uzavřen, vzhledem k tomu, že opakované urgence na dopravní 
firmy v areálu družstva neměly patřičnou odezvu 
p. Morávek – vznesl dotaz na p. Svobodu ohledně předvolebního letáku místní ČSSD. 
Leták podle něj nebyl korektní, když vyzněl tak, že jediný, kdo něco v minulém období 
v obci dělal a sehnal prostředky, byla ČSSD. Vždyť obec v minulém období získala nejen 
prostředky pro hasiče, ale například také 3 milionovou dotaci na rekonstrukci sběrného 
dvora. Dále se zeptal, jakým způsobem ČSSD získala prostředky pro hasiče? 
p. Svoboda – nesouhlasí s názorem p. Morávka ohledně nekorektnosti. Na obhajobu uvedl, 
že leták byl připraven v době, kdy o dotaci na sběrný dvůr ještě nebylo rozhodnuto 
p. Morávek – body obsažené v programu si ČSSD přivlastnila, jednalo se o práci celého 
zastupitelstva 
p. Svoboda – bylo to myšleno jinak, chtěl zdůraznit podporu při realizaci těchto bodů 
p. Konečný – připomněl poslední otázku p. Morávka, jakým způsobem byly získány 
prostředky na opravu hasičského auta Tatra v roce 2008 
p. Svoboda – jednalo se o politický lobbing 
p. Konečný – rovněž vznesl dotaz na p. Svobodu, zda tedy nemá informace o tom, proč 
nebyla tato dotace krajským zastupitelstvem schválena již v roce 2007, když byla již tehdy 
doporučena krajským ředitelstvím Hasičského záchranného sboru ke schválení. 
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V minulosti se takové případy nestávaly a ze strany pracovníků HZS JmK dokonce přišla 
informace, že dotace nebyla v tomto roce schválena z politických důvodů 
p. Kříž – připojil se k dotazu p. Konečného. Připomněl, že v minulosti byla provedena také 
oprava hasičského auta Liaz, kterou řešila obec, a následně byla získána dotace. V médiích 
to potom bylo prezentováno tak, že díky ČSSD mají naši hasiči opravené auto. S takovým 
jednáním nesouhlasí 
p. Svoboda – o důvodu, proč nebyla dotace přidělena již v roce 2007, bohužel nic neví. Na 
vozidlo Tatra byla původně navržena dotace ve výši 500 tis. Kč, ta byla posléze po 
intervenci navýšena na 900 tis. Kč 
p. Bohata – vrátil se k problému průjezdu ul. Široká, brána do družstva by se podle něj 
uzavírat neměla. 
p. Svoboda – zastupitelstvu bude předložen návrh na částečné omezení průjezdu sloupky 
tak, aby neprojela nákladní vozidla 
p. Štefl – připomněl, že od Václavské je ulice označena jako slepá 
p. Konečný – informoval přítomné, že dnešního dne byla řídícím výborem Operačního 
programu Životní prostředí schválena žádost o dotaci na projekt Revitalizace a výsadba 
nové sídelní zeleně v obci Křenovice. Požadována byla dotace ve výši 4,1 mil. Kč 
p. Spáčil – kdy bude otevřená lékárna? 
p. Konečný – prostor lékárny je zkolaudovaný již měsíc, bohužel k zahájení provozu je 
nutné povolení Státního ústavu pro kontrolu léčiv. To provedlo před týdnem kontrolu 
a v nejbližší době by měl být provoz povolen. Předpokládá, že lékárna bude otevřená 
nejpozději do konce listopadu. 
 

 
Stavební úpravy lékárny a ordinace v budově obecního úřadu 
 
 Chci se ještě vrátit ke stavební akci, která znamená pro občany jednu zásadní změnu, 
a to přemístění ordinace lékařů pro dospělé i pro mládež do jiné části budovy obecního 
úřadu. Zejména bych rád zdůraznil, jaké důvody nás k tomuto kroku vedly. 
 Koncem loňského roku byl vyhodnocen provoz budovy OÚ po ekonomické stránce. 
Přitom bylo zjištěno, že provozní náklady na lékárnu a ordinace (vytápění, úklid, el. 
energie, vodné a stočné) činí cca 190 tis. Kč/rok. Odpovídající část příjmů na základě 
nájemních smluv činila 90 tis. Kč/rok, tedy méně než 50 % skutečných provozních 
nákladů. Celkové příjmy za lékárnu a ordinaci činily cca 140 tis. Kč/rok, tedy i tato částka 
nepokrývala ani provoz, o vytváření rezerv z nájemného na případné opravy nemluvě.  
 Na jedné straně tedy provoz ekonomicky nevýhodný, na druhé straně však potřeba 
obce zajistit tyto služby občanům. Projednali jsme problém s lékaři i se zástupci lékárny 
a dohodli jsme se na řešení stavební úpravou, neboť lékárna větší část prostoru nevyužíva-
la a držela jej v podstatě jen proto, aby splnila podmínky na parametry provozovny. Nové 
normy však umožňují provoz výdejny léků na cca 1/3 původní plochy, čili bylo možné 
stavebně zmenšit prostor lékárny a do zbývající části přestěhovat lékaře. 
 Touto úpravou byl současně vyřešen třetí problém, a to chybějící obřadní síň. Oddává-
ní a vítání občánků na chodbě obecního úřadu se skutečně odehrávalo v nedůstojném 
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prostředí. Uvolněním původní ordinace, místnosti sestry a čekárny tak vznikl příhodný 
prostor právě pro obřadní síň. Tato myšlenka vzešla již od předchozího starosty 
p. Kolaříka, myslím, že si zaslouží, aby se o tom vědělo, a nejsem z těch, kteří by si chtěli 
přivlastňovat cizí zásluhy. 
 Jsme si vědomi toho, že samotná obřadní síň by nebyla tak často využívána, proto je 
místnost navržena jako vícefunkční, vybavení bude doplněno např. o dataprojektor, 
ozvučení a skládací stoly, a místnost bude mimo obřady možné využít třeba pro porady, 
schůze, školení, odborné semináře a přednášky pro občany a v případě zájmu rovněž 
k projekci filmů pro místní mládež.  
 V současné době je zprovozněna nová ordinace, lékárna bude otevřena od 1. prosince, 
obřadní síň bude dokončena v průběhu prosince. Celkové náklady na úpravy, včetně 
venkovních prostor (chodník a nová nájezdová rampa) činí cca 811 tis. Kč. Je mi jasné, že 
si na tuto změnu budeme muset všichni zvyknout, jak pacienti, tak zejména sestry a lékaři. 
Nové prostory jsou skutečně menší než ty předchozí, samozřejmě bude také třeba ze 
začátku „vychytat mušky“, ale věřím, že budou nám občanům poskytovat minimálně 
stejnou službu jako doposud.  

        Jaromír Konečný, starosta obce 
 

 
Beseda se stříbrnou medailistkou z Mistrovství světa v basketbale žen  
 
 Ve čtvrtek 14. října 2010 proběhly dvě besedy s Ivanou Večeřovou, českou basketba-
listkou, dlouholetou oporou národního týmu, účastnicí dvou olympiád (v roce 2004 
v Aténách a 2008 v Pekingu) a dvou mistrovství světa (2005 v Brazílii a v letošním roce 
v České republice). 
 První proběhla ve sportovní hale za účasti žáků Základní školy Křenovice a kroužku 
basketbalu a volejbalu působícím pod hlavičkou Orla Křenovice. Beseda byla velmi svěží 
hlavně díky mládeži, která se nebála zeptat na věci, které ji zajímaly. Na závěr si všichni 
zasoutěžili a někteří i českou basketbalistku porazili. 
 Druhá beseda proběhla v sále obecní hospody. Atmosféra byla zpočátku plná očekává-
ní a po počáteční nervozitě slečna Večeřová velmi trpělivě a vtipně odpovídala na kladené 
dotazy. Nejlepší dotaz byl oceněn sportovní taškou, kterou věnovala Ivana Večeřová. 
 Musím poděkovat všem zúčastněným, kteří určitě nelitovali, protože atmosféra v sále 
obecní hospody byla velmi příjemná, a přispěli dobrovolným vstupným na tři basketbalové 
míče pro sportující mládež v Křenovicích. 
 

                                                    Za pořadatele Romana Hamzová 
 

Poděkování 
 
 Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, kteří se podíleli na uspořádání „VÝTVAR-
NÉ DÍLNY“, tentokrát zaměřené na výrobu drobných dárků s vánoční tematikou. Z mého 
pohledu si přišly na své všechny věkové kategorie a mohly tak strávit příjemně tvořivý 
den. Už se těším na další… 

                                                                                                                  A. Lázníčková 
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Výtvarné dílničky 
 
 Již počtvrté jsme měli možnost se potkat na DÍLNIČKÁCH. V sobotu 
13. listopadu 2010, dopoledne i odpoledne v sále OÚ na Václavské ulici pořádala skupina 
dobrovolnic Výtvarné dílny, kterých se tentokrát nezúčastnily jen děti, ale i dospělí. 
 Ten, kdo přišel, našel, co hledal. Menší děti si zvládly vyrobit andílka na kolíčku, 
přáníčko či různé ozdoby na vánoční stromek. Největším trhákem byl svícínek, který si 
vzala pod patronát Mateřská škola Křenovice. Pro náročnější a zručnější byly nachystány 
korálky a výroba přívěšků na mobil, náušnic či řetízků na krk. Po celý den bylo možno 
zakoupit drobné rukodělné vánoční dárky. 
 Účast byla po celý den veliká, což je pro organizátorky DÍLEN povzbuzením 
k uspořádání dalších podobných akcí. 
 Velké poděkování patří OÚ a ZŠ a MŠ Křenovice, zvláště bych chtěla poděkovat 
partnerům a manželům všech dobrovolnic, protože díky jejich pochopení a trpělivosti 
můžeme takové akce v Křenovicích pořádat.  
  
Historie DÍLNIČEK 
 
2009 Čarodějnické dílny spojené s Pálením čarodějnic. Výtěžek byl věnován na 
výtvarné potřeby v Mateřské škole Křenovice. 
2009 Podzimní dílny zaměřené na přírodní podzimní materiál. Výtěžek byl věnován 
na nákup didaktických potřeb 1. a 2. třídy Základní školy Křenovice. 
2010 Čarodějnické dílny byly opět spojeny s Pálením čarodějnic a z vybraných peněz 
bude zakoupen venkovní stůl na stolní tenis, který bude umístněn na jaře u Oranžového 
hřiště na ulici Široké. Obec Křenovice přislíbila upravit prostor ve sportovním areálu. 
Tímto děkuji i T. J. Sokol Křenovice, na jejímž pozemku bude stůl umístěn. 
2010 Výtvarné dílny, ještě není dohodnuto, kam výtěžek poputuje.   

                                        Za organizátorky Romana Hamzová 
  
 
 

Výrazný úspěch křenovického podnikatele  
 
 Nemalým úspěchem se od minulého měsíce může pyšnit firma Tenryu, spol. s.r.o., 
jejímž jednatelem je pan Roman Benda z Křenovic, která se výrazným způsobem prosadi-
la v podnikatelské soutěži NPMF ČR 2010 (Nejlepší podnikatel, manažer a firma v ČR). 
V užším finálovém výběru soutěžilo celkem 550 firem z ČR o udělení certifikátu kvality 
TOP CZECH QUALITY, a taktéž o individuální ocenění jednotlivých podnikatelů. 
Vedení soutěže hodnotilo u zúčastněných firem několik kritérií (např. celkové posouzení 
společnosti, stav rozvoje společnosti od jejího založení, úroveň dodržování etického 
kodexu v podnikání, posouzení úrovně Public Relations společnosti, atp.). Nominace do 
této soutěže překvapila pana Romana Bendu stejně tak, jako pozdější ocenění. 
 Firma Tenryu, spol. s r.o., která je majitelem a zároveň i provozovatelem čerpacích 
stanic pohonných hmot TENRYU a SHELL ve Slavkově u Brna, následně sklidila ovoce 
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své dlouholeté podnikatelské činnosti na dvoudenním pražském kongresu, který se konal 
ve dnech 13. a 14. 10. 2010. Při slavnostním vyhlášení byla společnosti Tenryu, spol. s r.o. 
udělena plaketa TOP CZECH QUALITY za rok 2010, propůjčeno hlavní ocenění, 
certifikát kvality TOP CZECH QUALITY 1. stupně a dále, což bylo zřejmě největším 
překvapením, bylo Romanu Bendovi uděleno ocenění Nejlepší manažer v oboru za rok 
2010 a společnosti Tenryu, spol. s r.o. cena za nejlepší firmu oboru za rok 2010. Tato 
ocenění byla předána z rukou ministra pro místní rozvoj, pana Ing. Kamila Janovského. 
 Na závěr nezbývá nic jiného, než pogratulovat společnosti Tenryu, spol. s r.o. 
k tomuto výraznému úspěchu a konstatovat, že poctivá práce a neutuchající nadšení vede 
přeci jen k vytouženému cíli, což by mohlo být příkladem pro každého z nás. 
 Nutno také podotknout, že toto několikanásobné ocenění je nejen vynikající vizitkou 
pro pana Bendu jako jednatele společnosti, ale zároveň významnou satisfakcí pro všechny 
zaměstnance, jež se na této události podíleli svoji každodenní snahou. 
 

O. Hladký 
 

Pozvánka  
 

Francouzové v Křenovicích 
 

Skupina historického šermu Buhurt, KEN a obec Křenovice 
si vás dovoluje pozvat při příležitosti 

205. výročí Bitvy tří císařů  
do historického ležení francouzských vojsk ve dvoře Obecní hospody. 

Dále k malé šarvátce vojenských jednotek Na Liškově, 
 na pochod k hromadným hrobům na Zlaté hoře, 

k malému pietnímu aktu u božích muk 
a slavnostnímu nástupu a čestné salvě u pomníku M. I. Kutuzova. 

 V pátek 3. prosince 2010 od 16 hod. bude veřejnosti přístupné improvizované 
vojenské ležení, kde, jako již tradičně, uvidíte vojáky a markytánky ve francouzských 
a rakouských uniformách kolem táborových ohňů. Ve dvoře s dobovými rekvizitami, 
povozy a kanóny pak spatříte civilisty v historických kostýmech, kováře a vojenského 
kuchaře při opékání selete. V provozu bude rovněž střežené dobové vězení pro dezertéry, 
neposlušné vojáky a jinou podobnou chátru. Můžete také nahlédnout do našeho velitelské-
ho štábu spojeneckých rusko-rakouských vojsk upraveného z naší klubovny. Rovněž zde 
uvidíte plně vybavený markytánský vůz, kde se dozvíte, co všechno markytánky pro 
vojáky zajišťovaly. Novinkou bude pro návštěvníky prodej uzených klobás a párků 
v rohlíku. 
 V 18 hod. se jednotky přemístí do ulice Na Liškově, kde předvedou malou šarvátku. 
Tradičně se zde utkají vojáci všech zúčastněných armád Bitvy tří císařů, Francouzi proti 
Rakušanům a Rusům. 
 V 19 hod. vyjdou za svitu pochodní jednotky uniformovaných vojáků, děti s lampióny 
a ostatní směrem ke Zlaté hoře. Zde u hromadných hrobů vojínů slavkovské bitvy uctíme 
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památku padlých, kteří zde již 205 let odpočívají. Při tomto pietním aktu budou položeny 
květiny a vystřelena čestná salva. Zapálením svíček na hromadných hrobech si symbolicky 
připomeneme utrpení všech, kteří zde leží. Potom se, jako každoročně, můžete zahřát 
u velkého ohně svařeným vínem nebo teplým čajem. 
 V sobotu 4. prosince dopoledne projde malý průvod francouzské dělostřelecké 
jednotky obcí k Božím mukám, k malému pietnímu aktu v 11 hod. Potom se vojáci 
přesunou do obce Tvarožná na rekonstrukci Bitvy tří císařů, která se koná od 14.00 do 
15.30 hod. pod kopcem Santon. Následně se vojáci přesunou do Slavkova, kde se 
v 19 hod. uskuteční defilé vojsk na náměstí zakončené ve 20 hod. ohňostrojem.  
   V neděli 5. prosince proběhne v Křenovicích v 10 hod. slavnostní nástup vojenských 
jednotek u sochy M. I. Kutuzova v ulici Na Liškově. Zde zazní čestná salva a poté se 
jednotky přemístí na Mohylu míru ke společnému pietnímu aktu. 
 Pietní akt na Mohyle míru bude v 10.30–11.00 hod. a ve 14 hod. zakončí vzpomínko-
vé akce jako každoročně bohoslužba u božích muk na křižovatce Křenovice–Prace, 
Blažovice–Zbýšov. 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Výbor pro občanské záležitosti Obce Křenovice 
pořádá pro všechny seniory z Křenovic  

 

 
 

které se uskuteční v neděli 12. 12. 2010 v 15 hodin 
v sále na Václavské ulici. 

Bohatý kulturní program je zajištěn, 
stejně tak i občerstvení. 

Srdečně zveme všechny, kdo mají chuť posedět, popovídat si a pobavit se s přáteli 
v dnešní uspěchané době. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Folklórní soubory Křenovák a Křenováček 
srdečně zvou své rodiny, přátele i širokou veřejnost 

na předvánoční program nejen s koledami 

TEN VÁNOČNÍ ČAS 

 

17. 12. 2010 v 18.00 
 

v sále Obecní hospody 

vstupné dobrovolné 
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Srdečně Vás zveme na benefiční koncert skupiny 
 

C A R E T A 
 

host: Malden 
 

Sobota 18. 12. 2010 v 19.30 hod. 
Divadelní sál obecní hospody 

V průběhu koncertu proběhne křest nového alba skupiny Careta. 
Vstupné dobrovolné. 

Výtěžek z koncertu bude věnován dětem na vybavení Domu dětí a mládeže v Křenovicích. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Základní škola Křenovice zve všechny své příznivce na  

Školní akademii,  
která se koná  

v úterý 21. 12. 2010 v 17  hodin v sále Obecní hospody na Brněnské ulici. 
Zastavte se v předvánočním shonu a přijďte se podívat na to,  
co si naši žáci pod vedením svých učitelů pro Vás připravili.  

Těšíme se na Vás. 
 

Helena Weidingerová, ředitelka ZŠ a MŠ Křenovice 
Poděkování 
 
 Firma FORMAT 1 spol. s r.o. věnovala Základní škole Křenovice patnáct kusů 
„bzučáků“. Tato opticko-akustická pomůcka slouží především prvňáčkům k rozlišování 
dlouhých a krátkých slabik a napomáhá ke správnému nácviku čtení. Kromě toho ještě 
dostala škola na účet peněžní dar na pomůcky pro ostatní žáky. Celková výše daru firmy 
FORMAT 1 spol. s r.o. činí 10 295 Kč. Moc děkujeme. 
 

  HelenaWeidingerová, ředitelka ZŠ a MŠ Křenovice 
 

Inzerát 
STUDIO GENESIS nabízí 

 

Pedikúru + lakování 
Kosmetiku, ošetření galvanickou žehličkou, mikromasáže očního okolí, 

masáže obličeje a dekoltu, líčení 
Manikúru, P-shine, modelace nehtů, lakování špendlíkovou metodou  

a jiné zdobící prvky, parafínové zábaly 
Dárkové poukazy aj. 

Lattenbergová Hanka,  
Příční 613, tel. 723 666 766 
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Tradiční prodej 
Vánočních stromků 

 
 Vážení občané, po vydařeném prodeji vánočních stromků 
v předchozích letech, jsem se rozhodl uskutečnit opět prodej 
v Křenovicích v termínu od 11. 12. do 23. 12. 2010, a to ve 
dvoře Obecní hospody. 
 

 Prodejní doba je plánována v pracovní dny od 15.00 do 
19.00. V nepracovních dnech od 12.00 do 19.00. Pokud Vám 
termín prodejní doby nevyhovuje, kontaktujte mne telefonic-
ky na čísle 777 314 436. 
 

 Věřím ve Vaši věrnost, a proto jsem letos do inventáře 
pro Křenovice připravil cca 400 stromů: smrky stříbrné, 
smrky pichlavé a borovice černé za jednotnou cenu 
350 Kč/ks. Svazek větviček 20 Kč/kus. Balení stromků je 
samozřejmě zdarma. 
 

 Dovoz vánočního stromku až do domu nikdy nebyl problém. V případě Vašeho zájmu 
o tuto službu se odkazujte na adresu www.vanocni-stromky-brno.com , kde naleznete 
objednávací formulář a mapy všech našich prodejních míst. 
 

Na Vaši návštěvu se těší Jiří Kyjovský  
          tel: 777/314 436, IČ: 76086887 

 
 
 
 

   FRODEX- krmiva a chovatelské potřeby 
 
    Krmiva, konzervy, pamlsky, doplňky výživy a další chovatelské potřeby 

pro psy, kočky, malá zvířata, ptactvo a koně 
    Granule pro psy a kočky značek Acana, Anka, Agil, Astor, Arion, Brit, 

Bono, Bosch, BioMill, Brasa, Calibra, Delikan, Eminent, Eukanuba, First Mate, 
Fitmin, Hill´s, Chicopee,  K-9, Nutram, Pro Pac, Puffins, Royal Canin,Visán 

    DOPRAVA AŽ DO DOMU ZDARMA  
Platí při nákupu nad 1 000 Kč, při nákupu 500-1000 Kč doprava 25 Kč 
 

Ceny a další informace na tel. 774 480 143, e-mail obchod@frodex.cz  
nebo na stránkách www.frodex.cz 
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Sportovní hala Křenovice 
 
Sobota   4. 12.    Volejbal ženy II. liga Křenovice–Prostějov                  v 11 a 15 hod. 
                           Volejbala Juniorky KOS Křenovice–Nový Lískovec      v 9 a 13 hod. 
Pátek    10. 12.    Volejbal ženy II. liga Křenovice–DDM Brno                      v 18 hod. 
Sobota  11. 12.    Turnaj žáků ve fotbale pořádá Sparta Brno                          od 8 hod. 
Neděle  12. 12.    Volejbal juniorky KOS Křenovice–Podolí                     v 9 a 13 hod. 
                           Volejbal ženy „A“ Křenovice–DDM Brno                  v 11 a 15 hod. 
Sobota  18. 12     Turnaj žáků ve fotbale pořádá Sparta Brno                          od 8 hod. 
Neděle  19. 12.    Turnaj dorostenců ve futsale pořádá Tango Brno                od 9 hod. 
Pondělí 27. 12.   Turnaj ve fotbale mužů pořádá FK Křenovice                      od 9 hod. 
Úterý    28. 12.   Turnaj ve fotbale přípravka pořádá FK Křenovice                od 9 hod. 
Středa   29. 12.   Turnaj ve fotbale žáků pořádá FK Křenovice                        od 9 hod. 
 
 

Vá- noce 
s keramikou 

v dílně 
Dra- homíry Svobodové 

Prodejní výstava keramiky 
Keramická dílna Křenovice (VY) 

Příční 646, „ U splavu“ 
Sobota a neděle 

11. 12. a 12. 12. 2010 
9.00–18.00 hod. 

Přijďte prožít příjemnou předvánoční atmosféru a nakoupit 
vánoční dárky pro své blízké. 

Zvou Dadula a Dáša 
777 312 434 

www.webtrziste.cz/svobodova, www.dasa.cz 
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